
P  R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr VII /2011 
z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  30 marca 2011 r. 
         
           Na 15 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. 
Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 
1. Eugeniusz KrzyŜanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 
2. Andrzej Wiśniewski – Z-ca Wójta Gminy Zwierzyn 
3. Wiesława Kowalewska – Inspektor d/s budownictwa, gospodarki przestrzennej  w UG 
4. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG 
5. Teresa Ostałowska – Dyrektor GOK „Jutrzenka” w Zwierzynie 
6. Sylwia Markiewicz – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Zwierzynie 
7. Sołtysi wsi wg załączonej do protokółu listy obecności. 
 

Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie VII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie wójta gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2010r. 
7. Informacja o planie pracy Gminnej Biblioteki Publicznej na 2011r. 
8. Informacja o planie pracy Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie na 2011r. 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Interpelacje i zapytania sołtysów. 
11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Zwierzyn z organizacjami pozarządowymi na 
rok 2011”, 

b) wyraŜenia zgody na przejęcie od Agencji Nieruchomości Rolnych na mienie gminne 
nieruchomości połoŜonych w miejscowości Zwierzyn, oznaczonych numerami 
ewidencyjnymi 176/4 o powierzchni 0,004 ha oraz 95/6 o powierzchni 0,1050 ha, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2011r., 
d) zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok, 
e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
13. Wolne wnioski i informacje. 
14. Zamknięcie VII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
 
1. Otwarcie VII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
 
             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 1023 otworzyła Stefania Sierocińska 
przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, Ŝe na 15 radnych na sali obrad 
obecnych jest 15  radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załączniki do protokółu. Następnie powitała radnych oraz 
zaproszonych gości. 
         
2. Przedstawienie porządku obrad 
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           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła proponowany porządek obrad 
VII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn, zadając jednocześnie pytanie, czy są propozycje 
odnośnie dokonania zmian w proponowanym porządku obrad.  
 
Nie zgłoszono zmian do porządku obrad. 
 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
         Radny Wojciech Rojek zgłosił formalny wniosek dot. przyjęcia protokółu z poprzedniej 
sesji Rady Gminy Zwierzyn bez jego odczytywania. Innych wniosków w tej sprawie nie było.  
Za przyjęciem wniosku radnego Wojciecha Rojka głosowało 15 radnych. 
 
4. Sprawozdanie wójta gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
            Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w 
okresie międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
 
5. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych  
      w okresie międzysesyjnym. 
 
            Stefania Sierocińska przewodnicząca RG przedstawiła informację o działaniach 
podjętych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu). 
 
6. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2010r.). 
7. Informacja o planie pracy Gminnej Biblioteki Publicznej na 2011r. 
 
           Sylwia Markiewicz dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Zwierzynie przedstawiła 
informację z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2010r. oraz zapoznała z planem 
pracy Gminnej Biblioteki Publicznej w Zwierzynie na 2011r. (informacje w załączeniu do 
protokołu). 
 
Radny Mirosław Gniewczyński pogratulował osiągnięć i stwierdził, Ŝe słusznym posunięciem 
było oddzielenie GOK od biblioteki. Dodatkowo zapytał, gdyby doszło do niskonakładowego 
wydania ksiąŜki „Dzieje Górek”, czy byłoby to moŜliwe. 
 
Sylwia Markiewicz odpowiedziała „myślę, Ŝe tak”. 
 
8. Informacja o planie pracy Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie na 2011r. 
    
           Teresa Ostałowska dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury „Jutrzenka” w Zwierzynie 
ustosunkowała się do planu pracy GOK, który radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 
PrzybliŜyła równieŜ prace nad organizacją „Dni Gminy Zwierzyn”(plan pracy GOK                    
w Zwierzynie w załączeniu do protokołu). 
 
Jadwiga Przybyszewska sołtys Błotna zwróciła się z propozycją do pani dyrektor o ujęcie w 
programie działania współpracy z sołtysami (z mniejszymi miejscowościami w gminie). 
 
Teresa Ostałowska stwierdziła, Ŝe sprawa zostanie przedyskutowana i wzięta pod uwagę. 
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Radny Tomasz Pajtel  stwierdził, Ŝe mowa jest o Dniach Gminy Zwierzyn, a są to tylko Dni 
Zwierzyna. Zaproponował wyjście do innych miejscowości w gminie. 
 
Teresa Ostalowska stwierdziła, Ŝe zostanie to wzięte pod uwagę przy organizacji Dni Gminy 
Zwierzyn w przyszłym roku. 
 
 9. Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radny Zdzisław Czajka: 

- zadał pytania odnośnie realizacji uchwały nr IV/16/2010 RG Zwierzyn w sprawie 
wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie na okres 10 lat nieruchomości niezabudowanej 
oznaczonej numerem ewidencyjnym 88/3 o powierzchni 11,97 ha, połoŜonej w 
obrębie Zwierzyn przeznaczonej pod eksploatację kruszywa (czy zakończono juŜ 
procedurę oszacowania wartości złoŜa, jaka jest jego wartość, jaki był koszt 
oszacowania, jeŜeli stwierdzono małe złoŜe, czy nie naleŜy zmienić uchwały i 
przeznaczyć działki na inny cel, czy warunki dzierŜawy przewidują taką rekultywację 
z uwagi równieŜ na sąsiedztwo kompleksu sportowego, która umoŜliwiłaby  przy 
małym nakładzie wykonanie np. toru łuczniczego, strzelnicy sportowej, górki 
narciarskiej). Proponował taką eksploatację złóŜ, aby ewidencja poŜytku była pełna a 
sankcje za „lewy” wywóz dotkliwe i skuteczne,  

- poruszył równieŜ sprawę naprawy dróg powiatowych, zadając pytanie, czy wójt nie 
mógłby porozumieć się z ZDP i z własnych kosztów naprawić najgorszych miejsc, a 
ZDP odrobi nam to na naszych drogach w późniejszym terminie,  

- wnioskował w sprawie „Natura 2000”  Ŝeby nie dopuścić do stworzenia ścisłego 
rezerwatu na rz. ”Noteć”  od Drezdenka do Santoka,  

- podziękował za oznakowanie objazdów na ul. Lipowej i ustawienie zakazu wjazdu 
sam. cięŜarowych na drogę łączącą Sarbiewo z ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie. 

 
Radny Mirosław Gniewczyński: 

- stwierdził, Ŝe miało dojść do spotkania przedstawicieli ZDP z przedsiębiorcami w 
sprawie remontu mostku na drodze powiatowej Górki Noteckie –Przyłęg,  zastanawiał 
się, czy po naprawieniu tego mostku wytrzyma drugi mostek w Górkach Noteckich 
między ul. Santocką a Kurowską w Górkach Noteckich,   

- stwierdził, Ŝe w sprawie remontowania dróg powiatowych naleŜy ciągle pisać, a moŜe 
i wystosować zbiorowy pozew w tej sprawie,  

- poinformował, Ŝe w ubiegłym roku zgłaszana była sprawa pozostawienia masy 
bitumicznej po budowie ścieŜki rowerowo-pieszej, która leŜy po dzisiejszy dzień. 

 
Radny Przemysław Herner wnioskował o: 

- zainteresowanie się bezpańskimi psami w Górkach Noteckich, których boją się dzieci 
idące do szkoły, 

- wycięcie topoli przy posesji p. Jagiełko w Górkach Noteckich ul. Kolonia Santocka. 
 

Radny Wojciech Rojek zgłosił wniosek mieszkańców ul. Zamkowej w Górkach Noteckich 
odnośnie przejazdu tą ulicą, stwierdzając, Ŝe graniczy on z cudem. 
 
Radny Robert Wcisło wnioskował o: 

- naprawę mostku w Górczynie na drodze dojazdowej do p. Działek i Goral, który 
zapada się, jest nim wąski przejazd i nie posiada ochronnych barier, 
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- ustawienie barierki ochronnej przy rowie na ścieŜce rowerowej w Przysiece koło 
bloków, 

- naprawę drogi dojazdowej do bloków na terenie byłej suszarni, na której są liczne 
dziury. 

 
Radny Sebastian Hanys wnioskował o zgłoszenie wniosku do ZDP o remont drogi 
powiatowej Górecko-Zwierzyn, która po zimie jest w bardzo złym stanie. 
 
Radna Leokadia Leśniewska wnioskowała o pilną naprawę ogrodzenia wokół ośrodka 
zdrowia w Gościmcu od strony boiska szkolnego, gdyŜ dalsze zwlekanie z naprawą pogarsza 
systematycznie stan ogrodzenia (wniosek złoŜony wyłącznie na piśmie). 
 
Radny Tomasz Pajtel wnioskował o przedstawienie dokładnej charakterystyki firm 
zainteresowanych prowadzeniem działalności w rejonie wysypiska śmieci w Górkach 
Noteckich (wniosek złoŜony wyłącznie na piśmie). 
 
 
10. Interpelacje i wnioski sołtysów. 
 
Janusz Lessnau sołtys Górecka stwierdził, Ŝe cztery lata jak jest sołtysem mówi o powołaniu 
komisji w celu skontrolowania posesji na terenie gminy Zwierzyn w zakresie porządku, chyba 
juŜ czas najwyŜszy. 
 
BoŜena Sawoch sołtys Górek Noteckich: 

- wskazała na istniejące dziury po bobrach na ul. Mostowej w Górkach Noteckich w  
pobliŜu pierwszego mostku, 

- wnioskowała o uprzątnięcie piachu na łączniku ul. Kurowskiej i Cmentarnej w 
Górkach Noteckich. 

 
Jadwiga Przybyszewska sołtys Błotna wnioskowała o naprawę dróg gminnych. 
 
Mirosław Wąsik sołtys Gościmca wnioskował o powołanie komisji, która będzie nadzorować 
remonty dróg gminnych i ich odbiór. 
 
Janusz Lessnau stwierdził, Ŝe nie stosuje się zapisu zawartego w statucie sołectwa, który 
mówi, Ŝe przy odbiorze remontowanych dróg powinien uczestniczyć sołtys. 
 
 
11. Podjęcie uchwał w sprawach. 
 

a) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Zwierzyn z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2011”, 

 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy udzielił wyjaśnień do projektu uchwały. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie  przyjęcia 
„Programu współpracy Gminy Zwierzyn z organizacjami pozarządowymi na rok 2011” pod 
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głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 
radnych ( Uchwała Nr VII/31/2011 w załączeniu do protokółu).  
 

b) wyraŜenia zgody na przejęcie od Agencji Nieruchomości Rolnych na mienie 
gminne nieruchomości połoŜonych w miejscowości Zwierzyn, oznaczonych 
numerami ewidencyjnymi 176/4 o powierzchni 0,004 ha oraz 95/6 o powierzchni 
0,1050 ha, 

 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy w kwestii wyjaśnienia poinformował, Ŝe są to działki 
agencyjne, które powinny być drogami . Pierwsza działka na poszerzenie naszej drogi, Ŝeby p. 
Stelmach mógł uzgodnić zjazd na drogę, a druga to ul. Nowa, która naleŜy do ANR i chcemy 
ją przejąć. Robimy to w celu uporządkowania stanu faktycznego w terenie. 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 
opinię do projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przejęcie od Agencji 
Nieruchomości Rolnych na mienie gminne nieruchomości połoŜonych w miejscowości 
Zwierzyn, oznaczonych numerami ewidencyjnymi 176/4 o powierzchni 0,004 ha oraz 95/6 o 
powierzchni 0,1050 ha (opinia w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie  wyraŜenia 
zgody na przejęcie od Agencji Nieruchomości Rolnych na mienie gminne nieruchomości 
połoŜonych w miejscowości Zwierzyn, oznaczonych numerami ewidencyjnymi 176/4 o 
powierzchni 0,004 ha oraz 95/6 o powierzchni 0,1050 ha pod głosowanie. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr 
VII/32/2011 w załączeniu do protokółu).  
 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2011r., 
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii wyjaśnienia poinformował, Ŝe projekt 
uchwały wynika z mechanicznego błędu. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2011r. pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr VII/33/2011 w 
załączeniu do protokółu).  
 

d) zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok, 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy, stwierdził, Ŝe zdejmujemy środki przeznaczone na 
inwestycję wodociągową w Brzezince i przemieszczamy je w kwocie 200.000 złotych na 
drogi gruntowe oraz w kwocie 70.000 złotych na usunięcie klęsk Ŝywiołowych. Robimy tak, 
gdyŜ do dnia dzisiejszego nie jest ogłoszony nabór na wnioski związane z wodociągowaniem. 
MoŜemy więc zdjąć te środki i ratować zadania, które są niezbędne i juŜ niektóre nawet 
zrealizowane. 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 
opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok (opinia w 
załączeniu do protokołu). 
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Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie  zmiany 
uchwały budŜetowej na 2011 rok pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za 
przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr VII/34/2011 w załączeniu do 
protokółu).  
 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn, 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy stwierdził, Ŝe projekt tej uchwały jest konsekwencją 
poprzedniej. 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 
opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Zwierzyn (opinia w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie  zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr 
VII/35/2011 w załączeniu do protokółu).  
 
12.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 
 
Wójt Gminy Eugeniusz KrzyŜanowski udzielił odpowiedzi: 

o w sprawie realizacji uchwały IV/16/2010 stwierdził, Ŝe do dziś nie ma kompletu 
dokumentów z odwiertów (próbki poszły do Poznania). Nie umiem powiedzieć, na co 
działka zostanie przeznaczona, czy na akwen wodny, czy moŜe tor dla quadów. Jak 
będę w posiadaniu dokumentacji na pewno z nią  zapoznam, 

o nie wezmę na siebie odpowiedzialności, Ŝeby za ZDP remontować drogi powiatowe, 
gdyŜ oni za to nie zapłacą,  

o w sprawie „Natury 2000” będę w Bydgoszczy, gdzie uzyskam informację na ten temat 
i wówczas będziemy rozmawiać,  

o nie było spotkania z przedsiębiorcami w sprawie mostku na drodze Górki Noteckie-
Przyłęg, gdyŜ dyrektor stwierdził, Ŝe jeŜeli przedsiębiorcy wyłoŜą 300 tys. zł, to 
wówczas moŜna myśleć o mostku o wyŜszym tonaŜu,  

o masa bitumiczna zostanie wykorzystana na załatanie dziur po bobrach,  
o psy zostaną wyłapane,  
o wycięcie topoli nieodpłatnie w zamian za drzewo, chętnego proszę o złoŜenie 

wniosku, co jest niezbędne w celu wydania decyzji na wycięcie drzewa, 
o ulica Zamkowa nie była robiona, nie został jeszcze ogłoszony przetarg na bieŜące 

utrzymanie dróg, gdyŜ nie było środków, dzisiaj dopiero je przesuwamy,  
o przyjrzymy się mostkowi w Górczynie, jeŜeli jest załamany musimy go naprawić, 
o komisja porządkowa ustali grafik kontroli i wyruszy  w teren w miesiącu maju,  
o drogi uszkodzone przy zakładaniu wodociągu naprawi firma „Sanitex””. 
 

 
13. Wolne wnioski i informacje. 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, Ŝe: 
����    przypomniała, o składaniu oświadczeń majątkowych, proponując składnie ich do 

piątku 29 kwietnia br. z uwagi na to, Ŝe 30 kwietnia przypada w sobotę , 
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����    Biuro Rady Powiatu w Międzyrzeczu przesłało Uchwałę Nr IV/21/2011 Rady 
Powiatu Międzrzeckiego w sprawie zaopiniowania przekształcenia Samodzielnego 
Publicznego Szpitala dla Nerwowo i Psychicznie Chorych w Międzyrzeczu, 

����    Powiatowy Urząd Pracy w Strzelcach Krajeńskich przesłał informację o sytuacji 
na rynku pracy w powiecie strzelecko-drezdeneckim w roku 2010, 

����    otrzymała z RIO w Zielonej Górze Uchwałę Nr 164/2011 odnośnie naszej 
Uchwały Nr VI/30/2011 z dnia 23 lutego 2001 w celu dokonania jej korekty, 

 
Zdzisław Czajka przewodniczący komisji rewizyjnej RG odczytał protokół nr 3/2011 z dnia 
25 lutego z przeprowadzonej kontroli w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w 
Zwierzynie. 
 
Wojciech Rojek przewodniczący komisji oświaty, kultury, zdrowia i spraw socjalnych RG 
poinformował, Ŝe w dniu 28 lutego br. na posiedzeniu komisji zostały podzielone środki na 
kluby sportowe z terenu gminy Zwierzyn. Jednocześnie poinformował, Ŝe 13 marca br. grupa 
radnych z udziałem pracowników UG wzięła udział w IX ogólnopolskim halowym turnieju 
piłki noŜnej radnych samorządów miast, gmin i powiatów o puchar Wojewody Lubuskiego. 
 
Jacek Warchał przewodniczący komisji bezpieczeństwa publicznego i ochrony 
przeciwpoŜarowej RG poinformował, Ŝe na posiedzeniu komisji w dniu 15 marca członkowie 
ustalili, Ŝe konkurs na najpiękniejszą posesję w gminie Zwierzyn zostanie przeprowadzony na 
podstawie dotychczas stosowanego regulaminu konkursu, przyjętego uchwałą Nr IV/34/2007 
Rady Gminy zwierzyn z dnia 30 marca 2007r. 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 
poinformował, Ŝe w dniu 28 marca odbyło się posiedzenie komisji , którego tematem była 
analiza realizacji załoŜeń strategii rozwoju gminy Zwierzyn. 
 
Mirosław Gniewczyński przewodniczący komisji doraźnej poinformował, Ŝe odbyło się 
spotkanie z udziałem wójta i dr Grzegorza Jacka Brzostowicza, autora wielu herbów w 
sprawie opracowania herbu i flagi dla naszej gminy. Stwierdził, Ŝe dzisiaj otrzymał wstępną 
umowę do podpisania. Zobowiązał się, Ŝe w ciągu 5 tygodni dostarczy nam dwa projekty 
herbu i flagi, zgodne z zachowaniem zasad heraldyki i które wybierzemy zostaną przesłane do 
komisji heraldycznej do zaopiniowania. Poinformował równieŜ, Ŝe 6 marca br. odbyło się 
spotkanie z rodzicami dzieci z Przyłęgu i Wełmina. Po zapoznaniu się z warunkami szkoły w 
Górkach Noteckich 9 dzieci wstępnie zapisanych zostało do niej. Wójt jest zobowiązany do 
zrobienia wstępnej kalkulacji dojazdów, czy dzieci z tych miejscowości będziemy dowozić, 
czy nie. Podzielił się informacją odnośnie wyboru przewodniczącej Stefanii Sierocińskiej do 
Zarządu Lubuskiego Forum Przewodniczących Samorządów Terytorialnych. 
 
 
15. Zamknięcie VII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 
           Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Stefania 
Sierocińska o godzinie 1235  zamknęła obrady VII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn.  
 
        Protokółowała:                                                         P r ze w o d n i c z y ł        
 Inspektor ds. obsługi RG                                  Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 
 
   Marzena Kaczmarek                                                   Stefania Sierocińska 


